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Přítomni            
Předsedkyně komise – Andrea Vlásenková 
Členové komise –  Mgr. Albert Kubišta, Ing. Antonín Weinert, CSc. Ing. Marie 
Kousalíková, Mgr. Ludmila Štvánová, Mgr. Jana Kučerová  
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Věc 
Zápis z jednání komise Rady HMP pro udělování grantů celoměstským 
programům podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy, které se konalo dne  
2.4. 2012 v místnosti č. dveří 349, Praha 1, Mariánské náměstí 2. 

Zpracoval  
tajemnice  
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 Datum 2.4. 2012 
 
Po uvítání přítomných zahájila předsedkyně Komise Andrea Vlásenková jednání Komise a 
navázala na jednání Komise z 26.3.2012. 

Ověřovatelem zápisu byl jednohlasně zvolen pan Mgr. Albert Kubišta.  

Paní předsedkyně konstatovala, že všichni žadatelé, kterým bylo umožněno doplnění žádostí dle 
požadavku Podmínek pro účast v grantovém řízení, schválených Radou HMP usnesením č. 
1132 ze dne 16. 8. 2011 (dále jen Podmínky), tak ve stanoveném termínu učinili. Tato možnost 
se nevztahovala na žádosti doručené po termínu. Na základě uvedeného byl vyřazen projekt 
č.2004, jehož žadatelem byl Dům dětí a mládeže Praha 4 – Hobby centrum. Přítomní návrh 
jednohlasně schválili. 

Paní předsedkyně potvrdila nutnost změny vyhlášení programů pro oblast podpory vzdělávání 
na území hlavního města Prahy pro rok 2013. Dále podala návrh přidělit finanční příspěvky 
podle podkladů SMT MHMP, ke kterým ona sama neměla připomínky. 

 
 
Program č.1: Program na podporu rozvoje vzdělanosti, spolupráce s vysokými školami, 
vědeckými a výzkumnými institucemi a nestátními neziskovými organizacemi především 
v oblasti vzdělávání managementu a pedagogických pracovníků škol a školských zařízení 
hlavního města Prahy 

- U projektu č.1003 Mgr. A.Kubišta navrhoval snížit navrhovanou částku 150 000 o 50 
000 Kč. Paní Ing. M. Kousalíková a paní Mgr. J. Kučerová byly proti snížení. Důvodem 
byly velmi dobré výsledky žádající školy a potřeba získat žáky pro studium chemických 
oborů, o které v poslední době klesá zájem. Pan Mgr. A.Kubišta od svého návrhu snížení 
částky ustoupil.  

- U projektu 1007 pan Mgr. A.Kubišta navrhoval snížit navrhovanou částku 275 000 Kč 
na 170 000 Kč. Přítomní jednohlasně návrh odsouhlasili. 

- U projektu 1022 paní Mgr. J.Kučerová navrhla nepřidělit subjektu finanční prostředky. 
Návrh byl jednohlasně odsouhlasen. 

Přítomní členové komise hlasovali o všech návrzích v programu č.1 včetně změn. Návrh 
byl  jednohlasně odsouhlasen. 
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Program č.2: Program na podporu vzdělávání nadaných dětí, žáků a studentů 

- U projektu č. 2002  pan Mgr. A.Kubišta navrhoval snížit navrhovanou částku 150 000 
Kč na 130 000 Kč. Návrh byl jednohlasně odsouhlasen.  

Dále Mgr. Němcová na dotaz vysvětlila různě navržené částky u soutěží domů dětí a 
mládeže. Jednotlivé soutěže jsou individuální s rozdílnou časovou náročností, různým 
počtem kol i počtem soutěžících. Členové komise procházeli jednotlivé projekty a 
probírali možnosti škol a jejich priority. 

Členové komise hlasovali o jednotlivých návrzích v  programu č.2 a jednohlasně 
program odsouhlasili. 

 
Program č. 3: Program na podporu rozvoje škol zřízených hlavním městem Prahou 

č.3/1 Inovace ve vzdělávání 

- U projektu č. 3/1-004 Ing. Kousalíková navrhla zvýšení ze 40 000 Kč alespoň na 60 
000 Kč. Návrh byl jednohlasně přijat. 

- U projektu 3/1-048 se Ing. Kousalíková dotázala, proč dostává organizace finanční 
podporu na cizí jazyky pro řemeslníky. Mgr.A. Kubišta a Mgr. Němcová zdůvodnili, že 
se jedná o odbornou terminologii, která se při výuce cizích jazyků neučí.   

Přítomní členové komise jednotlivé návrhy jednohlasně odsouhlasili. 

č.3/2 Projekt LINGVA 

Návrhy jednohlasně odsouhlaseny. 

3/3 Skupinové studijní pobyty v zahraničí 

Návrhy jednohlasně odsouhlaseny.  

Paní předsedkyně upozornila na možnost čerpání finančních prostředků u výše 
uvedeného projektu v rámci Nadačního fondu „Cesta ke vzdělání“. 

3/4 Zahraniční prezentace základních uměleckých škol 

Návrhy jednohlasně odsouhlaseny. 
 
Programč.4: Program na podporu rozvoje vzdělávání dětí, žáků a studentů se speciálními 
vzdělávacími potřebami. 

- U projektu 4022 komise odsouhlasila podpořit projekt částkou 10 000 Kč. 

Členové komise hlasovali o jednotlivých návrzích v  programu č.4 a jednohlasně 
program odsouhlasili. 

 
 
Komise posoudila všechny projekty a hlasováním schválila jednotlivé granty navržené pro 
jednání RHMP v celkové výši 12 405 000 Kč v rámci Celoměstských programů podpory 
vzdělávání na území hlavního města Prahy pro rok 2012. Z rozpočtu HMP byla na Programy 
pro rok 2012 přidělena částka 13, 0 mil. Kč. Zbývající částka 595 000 Kč bude využita ve 
2.kole tohoto grantového řízení.   

Na závěr paní předsedkyně všem přítomným poděkovala za účast a ukončila jednání. 
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V Praze 2.4.2012 
 
Zapsala tajemnice Komise: Ing. Edita Hejdová 
 
 
Ověřovatel zápisu: Mgr. Albert Kubišta 
 
 
Předsedkyně Komise: Andrea Vlásenková 
 
 


